
 
 
 

ACTA DE L’ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL 18 DE MARÇ DE 2009 
 

Hotel Alimara, Barcelona, 20:00  
 
Assistents  a  l’Assemblea: Maria  Abellanet  i Meya,  Agustí  Argelich  Casals,  Albert  Benedicto  Tarragó, 
Antoni Bertran  i Barral,  Eugeni Bofill,  Josep Bombardó,  Joan Brunet  i Mauri,  Enric  I.  Canela  Campos, 
Victor Canivell Cretchley, Jordi Capelleras Segura, Xavier Castillo Ferrer, Judith Català, Joaquim Català  i 
Vilalta, Francisco De Quinto Zumárraga, Salvador Estapé Triay, Rodolfo Fernández, Antoni Garrell Guiu, 
Vicenç  Gasulla,  Guillem  Graell  Deniel,  Oriol  Homs  i  Ferret,  Joan  Majó,  Jordi  Marin  Puigpelat,Toni 
Mascaró  Pérez,  Joan  Mayans  Planells,  Paco  Montañes  i  Tarin,  Roser  Mora  i  Fernàndez,  Lali  Oms 
Casanovas,  Ramon  Palacio,  Josep  Pallarés  i  Torrents,  Santiago  Pellicer  Pérez,  Juan  José  Pérez  Villar, 
Blanca Pons de Dalmases, Eusebi Puyalto Ballart, Joan Enric Ricart Costa, Agustí Rochet Burguete, David 
Rodriguez Borràs, Alberto Sanfeliu Cortés, Rafael Suñol Trepat, Remo Suppi Boldrito, Antoni Tormo Gil‐
Dolz, Carles Ubach Nualart, Josep Maria Vilà,  
 
Punts tractats de l’ordre del dia:  
 

1) Aprovació si s'escau de l'acta de la sessió anterior (Document).  
 
S’aprova per assentiment.  

 
2) Informe de Gestió del 7/2008‐3/2008. (Document) 

 
El president fa un breu resum de l’ Informe de Gestió presentat a tots els associats, fent menció 
dels punts més destacats com són  la  incorporació de  la nova secretaria  tècnica del Cercle‐BB 
Sra. Roser Mora, el posicionament de  l’Associació en els mitjans digitals  i  les  referències als 
documents  del  Cercle‐BB.  També  valora  les  Jornades  d’Educació  i  les  Jornades  de  Reflexió 
organitzades pels Cercle‐BB i finalitza la seva intervenció fent un recordatori al soci i fundador  
Antoni Farrés el qual malauradament ens va deixar el mes de febrer passat.  

 
3) Informe dels  comptes anuals 2008  i estat a 18/3/2009.  (Document) Proposta de Pressupost 

2009 (Document)  
 
Es fa un breu resum dels comptes i del pressupost i es posa de manifest que, malgrat no tenir 
deutes, la nova Junta haurà de considerar noves accions per no tenir problemes de tresoreria a 
partir  del mes  d’agost.  Els  associats  intervenen  demanant  al  President  si  no  es  pot  fer  una 
derrama extraordinària, però donat que no està en l’odre del dia es decideix retirar la proposta, 
aprovar  els  comptes  i  prorrogar  el  pressupost,  deixant  en  mans  de  la  nova  les  decisions 
necessàries per resoldre aquests problemes.  

 
4) Torn obert de paraules 

 
Antoni Garrell en nom dels associats agraeix  la tasca realitzada pel President Enric Canela  i  la 
seva  Junta, el treball  fet per  l’Associació, el temps dedicat  i  la  il∙lusió posada en defendre els 
objectius fundacionals del Cercle per al Coneixement Barcelona Breakfast.  

 
 
Es tanca la sessió a les 21:20 hores. 
 
 

http://www.cperc.net/ambits/documents_ambit_dades.php?llengua=ca&idvar=2&id=101
http://www.cperc.net/ambits/documents_ambit_dades.php?llengua=ca&idvar=4&id=105
http://www.cperc.net/ambits/documents_ambit_dades.php?llengua=ca&idvar=4&id=102
http://www.cperc.net/ambits/documents_ambit_dades.php?llengua=ca&idvar=4&id=103


El Secretari. 
 
Barcelona, 18/3/2009. 
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